

歡送院務主任 4/1/2006

Farewell to College Secretary

書院行政單位同事歡送即將離任的院務主任戴朝明先生。

Staff from the College Administration Units bid farewell to Mr C M Tai, College Secretary.



院長馮國培教授代表書院致送紀念品予戴主任。
Professor K P Fung, College Head, presenting souvenir to Mr Tai on behalf of the College.

書院聚會辯論賽 13/1/2006

題目：港府維持勾地政策有利本港長遠發展 College Assembly Match



書院粵語辯論隊邀得香港教育學院粵語辯論隊進行書院聚會友誼賽，結果書院辯論隊旗開得勝，以三比零的成績取得零六年首場勝利。

The College Cantonese Debate Team has invited the Hong Kong Institute of Education Cantonese Debate Team to the College Assembly Match, and the College Team gained victory in the first match held in 2006.

書院團年聚餐 13/1/2006

United College Lunar New Year's Eve Luncheon



共九十六位聯合同事聚首一堂，共享團年午餐，並祝賀新禧進步。

96 UC colleagues and junior staff gathered at the luncheon celebrating the coming of the Year of Dog.

院長馮國培教授、輔導主任劉行榕教授與教職員聯誼會副主席黃聿教授，致送利事及賀年禮物予書院工友同事，以慰勞眾人在過往一年的辛勤工作，並預視靈犬年院務興隆，同寅萬事如意。
Professor K P Fung, College Head; Professor Alaster Lau, Dean of Students and Professor Huang Yu, Vice Chairman of United College Staff Association, presenting red packets and gifts to junior staff of the College; thanking them for their hard work throughout the year and wishing them all the best in the Year of Dog.



聯合書院粵才生學長計劃中期經驗分享暨燒烤同樂日

14/1/2006

UC Shum Choi Sang Mentorship Programme Experience Sharing cum BBQ day



學長計劃召集人殷巧兒女士和劉行榕教授主持小組討論。

Ms Lina Yan and Professor Alaster H Y Lau, convenors of the Mentorship Programme, moderating the group discussion.



學長、學員在輕鬆的氣氛下分享經驗和心得。

Mentors and mentees got together in a relaxed atmosphere.

學員分享參與學長計劃的難忘經驗。
Mentees sharing their memorable moments with other participants of the programme.



分享活動完滿結束後，學長、學員於思源館享用燒烤自助餐。

The evening was happily concluded by a BBQ buffet at Si Yuan Amenities Centre.

